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Van	  de	  redactie	  
	  
Sinds	  kort	  heeft	  het	  Zeegser	  
Loopje	  een	  nieuwe	  redactie.	  
Trijnie	  Martijn	  en	  Joke	  Gerds	  
zullen	  samen	  zorgen	  dat	  vier	  keer	  
per	  jaar	  het	  Loopje	  bij	  u	  op	  de	  
deurmat	  valt.	  
We	  zullen	  u	  net	  als	  voorheen	  zo	  
goed	  mogelijk	  op	  de	  hoogte	  
houden	  van	  het	  wel	  en	  wee	  in	  
ons	  dorp.	  
We	  hebben	  wel	  een	  paar	  nieuwe	  
spelregels	  afgesproken.	  Al	  uw	  
ingezonden	  verhalen	  blijven	  
welkom,	  echter	  de	  lengte	  perken	  
we	  wat	  in:	  ingezonden	  stukken	  
maximaal	  400	  woorden.	  	  
We	  hebben	  een	  jaarplanning	  
opgesteld	  waar	  we	  ons	  graag	  aan	  
willen	  houden;	  de	  inleverdatum	  
voor	  het	  eerstvolgende	  loopje	  
wordt	  steeds	  duidelijk	  vermeld.	  	  
Verder	  hebben	  we	  een	  columnist	  
bereid	  gevonden	  elk	  loopje	  te	  
voorzien	  van	  een	  column	  over	  
een	  actueel	  thema.	  En	  onze	  
Momfer	  de	  Mol	  is	  al	  begonnen	  
zoals	  u	  ziet.	  
Pagina	  Dorpsbelangen	  is	  verhuisd	  
naar	  de	  voorlaatste	  pagina.	  
De	  vaste	  rubrieken	  blijven,	  maar	  
in	  elk	  Loopje	  nu	  ook	  een	  
vraaggesprekje	  met	  een	  van	  onze	  
inwoners.	  Deze	  keer	  met	  Jesse	  en	  
Jens,	  nu	  nog	  op	  de	  mr.	  
Crohneschool	  zitten.	  
	  
We	  wensen	  u	  veel	  leesgenoegen!	  

	  

De	  website	  
(www.zeegse-‐dorpsbelang.nl)	  
	  
Op	  de	  extra	  bijeenkomst	  van	  Dorpsbelangen	  
heb	  ik	  aangegeven	  de	  website	  te	  willen	  
beheren.	  Dit	  lag	  iets	  ingewikkelder	  dan	  alleen	  
maar	  ‘overnemen’,	  echter	  het	  is	  binnenkort	  
opgelost.	  De	  website	  wordt	  voorzien	  van	  een	  
database,	  waardoor	  het	  eenvoudiger	  wordt	  
om	  ermee	  te	  werken	  op	  welke	  plek	  je	  maar	  
wilt.	  Ook	  is	  het	  dan	  mogelijk	  met	  meer	  
mensen	  aan	  de	  site	  te	  werken.	  Het	  adres	  blijft	  
gelijk.	  Het	  wordt	  z.s.m.	  geregeld.	  Ik	  zal	  u	  op	  de	  
ledenvergadering	  van	  12	  maart	  op	  de	  hoogte	  
brengen	  van	  de	  stand	  van	  zaken.	  
U	  kunt	  zaken	  voor	  de	  site	  blijven	  sturen,	  graag	  
naar	  zeegserloopje@gmail.com	  
	  
Joke	  Gerds	  

 

Colofon	  
	  
Redactie:	   Joke	  Gerds,	  Hoofdweg	  3	  

Trijnie	  Martijn,	  Hoofdweg	  58	  
	  
Opmaak:	   Joke	  Gerds	  
	  
Adres:	   	  	   zeegserloopje@gmail.com	  	  
	  
Kopij	  het	  liefst	  digitaal	  inleveren,	  anders	  in	  de	  
brievenbus	  bij	  de	  redactie.	  
Inleveren	  kopij	  voor	  het	  volgende	  nummer:	  
	  

24	  mei	  2013	  
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Column	  
	  
Gelukkig	  nieuwjaar!	  
	  
Meten	  is	  weten	  en	  dat	  hèbben	  we	  geweten	  in	  
Zeegse!	  Het	  is	  eind	  januari,	  een	  maand	  om	  nooit	  
te	  vergeten:	  Op	  de	  mat	  van	  bijna	  150	  inwoners	  
viel	  een	  verrassingsenvelop	  van	  het	  CJIB.	  Boetes	  
tot	  800/900	  euro!	  Gelukkig	  nieuwjaar	  en	  hierbij	  
ons	  cadeau!	  130.000	  euro	  naar	  de	  overheid!	  Wat	  
een	  prachtige	  start	  van	  2013!	  
Het	  is	  bij	  iedereen	  het	  gesprek	  van	  de	  dag,	  wat	  
varieert	  van:	  ‘Tja,	  we	  mogen	  al	  jaren	  niet	  harder	  
dan	  30	  in	  het	  dorp,	  dat	  weet	  je	  toch?’	  en	  ‘als	  je	  te	  
hard	  rijdt	  loop	  je	  risico’s’	  of	  ‘wie	  zijn	  gat	  brandt	  
moet	  op	  de	  blaren	  zitten’	  tot	  ‘Belachelijk,	  laten	  
ze	  gaan	  boeven	  vangen’	  en	  ‘dat	  leger,	  laten	  ze	  
daar	  iets	  aan	  doen’	  en	  ‘zuur	  is	  het	  natuurlijk	  wel,	  
ik	  reed	  maar	  40	  km’.	  Tja…..	  
Hoe	  dan	  ook,	  de	  feiten	  zijn	  klip	  en	  klaar.	  Er	  is	  een	  
wettelijke	  verplichting	  middels	  officiële	  
verkeersborden	  en	  daar	  heb	  je	  je	  aan	  te	  houden	  
en	  zo	  niet?	  Dan	  is	  daar	  het	  risico	  van	  ‘de	  bon’.	  
Het	  is	  altijd	  verrassend	  om	  te	  zien	  wat	  zoiets	  dan	  
doet	  met	  ons	  dorp.	  De	  slachtoffers	  zijn	  natuurlijk	  
geïrriteerd	  door	  deze	  stellingname,	  anderen	  die	  
geen	  bon	  hebben	  gehad	  zullen	  zich	  er	  helemaal	  
in	  kunnen	  vinden	  en	  misschien	  zelfs	  behaaglijk	  
achterover	  leunen.	  Dorpelingen	  hebben,	  naar	  
verluidt,	  de	  ‘meters’	  van	  koffie	  voorzien,	  wat	  
weer	  tot	  verontwaardiging	  leidde	  bij	  de	  
slachtoffers.	  Het	  is	  voer	  voor	  psychologen.	  	  
We	  hebben	  geen	  voetpaden	  in	  ons	  dorp,	  maar	  
wel	  heel	  veel	  snelheidsovertreders.	  Dat	  vereist	  
van	  de	  regelmatige	  lopers	  en	  renners	  soms	  zeer	  
creatieve	  sprongen	  om	  uit	  de	  gevarenzone	  van	  
hardrijders	  te	  raken.	  Als	  borden	  met	  30	  en	  
bonnen	  niet	  helpen	  tegen	  snelheidsovertreders	  
(kijk	  om	  je	  heen	  en	  je	  weet…),	  kunnen	  we	  
misschien	  beter	  een	  cursus	  ‘bermspringen’	  
organiseren	  voor	  alle	  lopers	  in	  ons	  dorp?	  	  
	  
Momfer	  de	  Mol	  
	  

 
	  
	  

Activiteitenkalender  
	  
Pasen,	  31	  maart	  	  
Aanvang	  10.00	  uur	  eieren	  
schilderen	  in	  Café	  Het	  Witte	  Huis.	  
Daarna	  eieren	  zoeken	  op	  de	  
zandverstuiving.	  Opgave	  voor	  28	  
maart	  bij	  Henriette	  Martens	  0592-‐
545656	  of	  Klaas	  Hooijer	  0592-‐
541469	  
	  
Paasvuur	  1	  april	  
Aanvang	  20.00	  uur.	  Takken	  	  
kunt	  u	  op	  zaterdag	  23	  en	  30	  maart	  
naar	  de	  daarvoor	  bestemde	  plaats	  
brengen	  tussen	  10.00	  en	  16.00	  uur.	  
	  
15	  juni	  excursie	  
Aanvang	  9.30	  uur.	  Excursie	  
natuurgebieden	  rond	  Zeegse	  voor	  
inwoners	  van	  Zeegse,	  in	  
samenwerking	  met	  
Staatsbosbeheer.	  Onderwerpen:	  
cultuurhistorie	  en	  het	  
landschapsbeheer	  in	  en	  rondom	  
Zeegse.	  Verzamelen	  op	  de	  Brink	  
(voor	  het	  Witte	  Huis).	  Na	  afloop	  
koffie	  met	  gebak.	  
	  
Wandelen	  in	  Zeegse	  
Bewegen	  is	  een	  goed	  ding,	  maar	  
altijd	  het	  zelfde	  paadje	  lopen	  is	  een	  
beetje	  saai.	  Vroeger	  waren	  er	  nog	  
ventwegen	  en	  paden,	  die	  kriskras	  
door	  het	  dorp	  gingen.	  Graag	  willen	  
wij	  weten	  waar	  die	  paden	  zich	  
bevonden	  en	  of	  het	  mogelijk	  is	  deze	  
weer	  in	  ere	  te	  herstellen.	  Wij	  willen	  
dit	  graag	  in	  kaart	  brengen	  en	  de	  
mogelijkheden	  onderzoeken	  om	  dit	  
in	  een	  wandeling	  te	  passen	  
(‘dorpsommetje’).	  Als	  u	  ons	  kunt	  
helpen	  dan	  graag.	  Reacties	  naar	  
Klaas	  Hooijer.	  	  
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De	  laatste	  ontwikkelingen	  vanuit	  het	  bestuur	  zijn	  beperkt,	  aangezien	  wij	  in	  het	  
najaar	  nog	  een	  extra	  ALV	  hebben	  gehad.	  De	  redactiecommissie	  en	  het	  secretariaat	  
zijn	  begonnen	  met	  hun	  werk.	  	  
Wij	  hebben	  besloten	  een	  nieuwe	  start	  te	  maken	  met	  onze	  website	  en	  ook	  ons	  
email-‐adres	  is	  aangepast.	  Zie	  hiervoor	  op	  pagina	  2	  en	  12	  van	  dit	  Zeegser	  Loopje.	  
Wij	  zijn	  behoorlijk	  geschrokken	  van	  de	  reacties	  uit	  het	  dorp	  met	  betrekking	  tot	  
snelheidscontrole	  in	  het	  dorp.	  Een	  aantal	  bestuursleden	  is	  telefonisch	  benaderd	  en	  
dat	  ging	  niet	  altijd	  op	  een	  positieve	  manier.	  Gelukkig	  hebben	  wij	  als	  bestuur	  van	  
Dorpsbelangen	  geen	  enkele	  invloed	  op	  wat	  voor	  meting	  dan	  ook.	  Voor	  de	  ALV	  van	  
12	  maart	  zullen	  wij	  dit	  onderwerp	  op	  de	  agenda	  zetten.	  
	  
Op	  de	  komende	  algemene	  vergadering	  hebben	  wij	  3	  vacatures	  te	  vergeven	  voor	  de	  
functie	  bestuurslid,	  dus	  als	  u	  zich	  geroepen	  voelt	  om	  mee	  te	  praten	  over	  
beleidsmatige	  zaken	  in	  uw	  dorp,	  is	  dit	  een	  mooie	  gelegenheid.	  
Graag	  aanmelden	  via	  het	  secretariaat,	  het	  liefst	  voor	  12	  maart.	  Mag	  natuurlijk	  ook	  
bij	  ondergetekende.	  Als	  we	  het	  tijdig	  weten,	  kunnen	  we	  u	  voorstellen	  op	  de	  
vergadering.	  
De	  agenda	  voor	  de	  komende	  ALV	  vindt	  u	  op	  de	  pagina	  hiernaast.	  
Zie	  voor	  onze	  activiteiten	  de	  activiteitenkalender	  op	  pagina	  2. 
 
Namens	  het	  bestuur	  Klaas	  Hooijer,	  voorzitter	  
 

Uit het bestuur  
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Datum:	  	   12	  maart	  2013	  
Plaats:	  	   Het	  Witte	  Huis	  
Aanvang:	   	  19.30	  uur	  
	  
Agenda:	  

1. Opening	  door	  de	  voorzitter	  
2. Vaststellen	  agenda	  
3. Notulen	  ALV	  2012	  
4. Mededelingen	  en	  ingekomen	  stukken	  
5. Financiën	  en	  verslag	  kascommissie	  
6. Bestuurswisseling	  

Aftredend,	  niet	  herkiesbaar	  Jan	  Helder,	  Corry	  Veenstra	  en	  Janny	  Pepping.	  
Aftredend	  en	  herkiesbaar	  Eric	  Nieswaag.	  

7. Verslag	  commissies	   	  
8. Pauze	  
9. Na	  de	  pauze	  willen	  wij	  met	  u	  de	  volgende	  onderwerpen	  aan	  de	  orde	  

stellen:	  Wat	  verwacht	  u	  van	  het	  bestuur	  van	  onze	  vereniging,	  
ontwikkelingen	  van	  de	  Brink,	  historische	  commissie,	  verkeersituatie	  in	  
Zeegse,	  denktank,	  oliebollen-‐bak-‐commissie,	  gemeente	  (Wij	  proberen	  een	  
afgevaardigde	  van	  gemeente	  bereid	  te	  vinden	  deze	  avond	  bij	  te	  wonen).	  	  

	  	  	  	  10.	  	   Sluiting	  

Algemene Ledenvergadering  
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Even	  voorstellen…..	  
Corry	  Veenstra	  
	  
Ik	  ben	  Theo	  Spek,	  geboren	  op	  26	  april	  1963	  te	  Rhenen.	  Ik	  ben	  Eva	  Boer,	  geboren	  op	  
13	  mei	  1966	  te	  Zeist.	  Wij	  hebben	  elkaar	  19	  jaar	  geleden	  leren	  kennen,	  werden	  
verliefd,	  zijn	  getrouwd	  en	  	  woonden	  	  in	  Rhenen.	  Kregen	  drie	  dochters:	  Laura	  (14	  
jaar),	  Rosa	  (11	  jaar)	  en	  Elsa	  (9	  jaar).	  Sinds	  oktober	  2011	  wonen	  we	  aan	  de	  
Zeegsersteeg	  4	  in	  Zeegse.	  Eind	  augustus	  2010	  zijn	  we	  naar	  het	  Noorden	  verhuisd.	  
Eerst	  ruim	  13	  maanden	  in	  vakantiehuizen	  gewoond	  (in	  het	  Villapark	  in	  Tynaarlo,	  in	  
Eext	  en	  bij	  het	  Zweedse	  dorp	  	  aan	  het	  Paterswoldse	  meer).	  
Ik	  (Theo)	  kreeg	  in	  2006,	  naast	  mijn	  baan	  in	  Wageningen,	  een	  aanstelling	  voor	  één	  
dag	  per	  week	  aan	  de	  Rijks	  Universiteit	  Groningen.	  Per	  september	  2010	  is	  dit	  een	  
fulltime	  baan	  geworden.	  Ik	  ben	  werkzaam	  als	  hoogleraar	  Landschapsgeschiedenis.	  
Dit	  houdt	  in	  dat	  ik	  onderzoek	  doe	  op	  het	  gebied	  van	  de	  geschiedenis	  van	  het	  
landschap	  en	  ook	  een	  eigen	  Studierichting	  en	  Kenniscentrum	  heb	  opgezet	  op	  dit	  
terrein.	  	  
Eva	  is	  werkzaam	  bij	  Justitie	  als	  Humanistisch	  raadsvrouw	  en	  werkt	  nu	  in	  de	  
gevangenis	  in	  Ter	  Apel.	  Voorheen	  werkte	  zij	  in	  een	  jeugdinrichting/gevangenis	  in	  
Zeist.	  Eva	  heeft	  Sociologie	  gestudeerd	  en	  is	  afgestudeerd	  op	  Studies	  van	  de	  	  Multi-‐
etnische	  samenleving.	  Ze	  heeft	  in	  diverse	  velden	  gewerkt	  	  (o.a.	  universiteit,	  
kinderopvang).	  Daarnaast	  is	  zij	  toen	  weer	  aan	  een	  tweede	  studie	  begonnen	  aan	  de	  
Universiteit	  voor	  Humanistiek.	  Bij	  Justitie	  werkt	  zij	  nu	  alweer	  zeven	  jaar.	  In	  Rhenen	  
was	  zij	  ook	  werkzaam	  als	  trouwambtenaar	  (BABS).	  
	  
Toen	  we	  naar	  het	  Noorden	  kwamen,	  begon	  onze	  zoekactie:	  Waar	  gaan	  wij	  wonen?	  
Maar	  allereerst:	  waar	  gaan	  onze	  kinderen	  naar	  school?	  Het	  werd	  voor	  Rosa	  en	  Elsa	  
de	  basisschool	  in	  Zuidlaren	  en	  voor	  Laura	  het	  voortgezet	  onderwijs	  Groningen,	  
waar	  zij	  zich	  uitstekend	  op	  hun	  plek	  voelen.	  
Toen	  ons	  eigen	  huis	  in	  Rhenen	  verkocht	  was,	  konden	  we	  ons	  gaan	  oriënteren	  op	  
een	  nieuw	  eigen	  huis.	  Als	  eerste	  bezochten	  wij	  het	  huis	  aan	  de	  Zeegsersteeg	  van	  de	  
schilder	  Van	  Dulmen	  –	  Krumpelman.	  We	  hebben	  daarna	  nog	  diverse	  huizen	  
bekeken,	  maar	  toch	  bleef	  dit	  huis	  met	  zijn	  authentieke	  uitstraling	  het	  meest	  in	  onze	  
gedachten.	  Het	  is	  ons	  huis	  geworden.	  
	  
Inmiddels	  is	  de	  verbouwing	  afgerond,	  hebben	  wij	  weer	  een	  moestuin	  en	  start	  ik	  
mijn	  hobby	  weer	  op	  als	  imker.	  Ik	  ga	  daar	  	  in	  het	  voorjaar	  weer	  actief	  mee	  bezig.	  We	  
houden	  van	  tuinieren	  en	  hebben	  nog	  veel	  plannen	  voor	  de	  grote	  tuin	  rondom	  en	  
achter	  het	  huis.	  Ook	  hebben	  we	  kippen,	  konijnen	  en	  een	  lapjespoes.	  Eva	  heeft	  
plannen	  om	  eventueel	  op	  termijn,	  naast	  haar	  baan,	  een	  eigen	  praktijk	  te	  beginnen	  
op	  het	  gebied	  van	  geestelijke	  verzorging	  (en	  wellicht	  ook	  vieringen/trouwerijen	  
begeleiden).	  	  
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Laura,	  Rosa	  en	  Elsa	  waren	  snel	  gewend	  in	  Zeegse	  ondanks	  dat	  zij	  hun	  wereld	  in	  
Rhenen	  achter	  moesten	  laten.	  Rosa	  en	  Elsa	  houden	  van	  paardrijden	  en	  Laura	  (en	  
ook	  Elsa)	  van	  hockey	  en	  zijn	  daar	  ook	  actief	  mee	  bezig.	  
Momenteel	  ben	  ik	  (Theo)	  bezig	  met	  een	  jubileumboek	  over	  het	  landschap	  van	  de	  
Drentsche	  Aa,	  wat	  uit	  gaat	  komen	  in	  2015	  ter	  ere	  van	  het	  50	  jarig	  bestaan	  van	  het	  
beheer	  van	  het	  stroomdallandschap	  van	  de	  Drentsche	  Aa.	  Juni	  2015	  is	  dan	  ook	  het	  
jubileumprogramma	  waarvan	  Zeegse	  het	  middelpunt	  wordt.	  
Tot	  slot	  hebben	  Theo	  en	  Eva	  drie	  vragen:	  
• Graag	  wil	  ik	  een	  oproep	  doen	  aan	  de	  historische	  vereniging/commissie	  om	  een	  

afspraak	  te	  maken	  om	  zoveel	  mogelijk	  informatie	  te	  krijgen	  over	  het	  Drentsche	  
Aa	  gebied	  (wat	  betreft	  Zeegse).	  

• Zijn	  er	  inwoners	  van	  Zeegse	  die	  ook	  imker	  zijn?	  
• Wie	  kan	  ons	  nog	  wat	  meer	  vertellen	  over	  de	  geschiedenis	  van	  de	  schilder	  Van	  

Dulmen-‐Krumpelman?	  Hij	  heeft	  	  60	  jaar	  in	  dit	  huis	  heeft	  gewoond	  en	  was	  
getrouwd	  met	  een	  boerendochter	  uit	  Zeegse.	  We	  weten	  inmiddels	  al	  wel	  het	  
een	  en	  ander	  maar	  zijn	  nieuwsgierig	  naar	  onze	  voorgangers	  aan	  de	  
Zeegsersteeg	  4!	  

Graag	  reacties	  (e.e.boer@gmail.com;	  t.spek@rug.nl,	  of	  van	  harte	  welkom	  op	  de	  
Zeegsersteeg	  4).	  	  Bij	  voorbaat	  dank!	  
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Interviews	  met	  inwoners	  
Trijnie	  Martijn	  
	  
Deze	  keer	  een	  vraaggesprek	  met	  twee	  jonge	  inwoners	  van	  Zeegse.	  Jens	  van	  Rooyen	  
en	  Jesse	  Lijster.	  Ze	  zijn	  vrienden,	  beiden	  tien	  jaar	  oud	  en	  ze	  zitten	  op	  de	  Meester	  
Crone	  school.	  
	  
Jullie	  zitten	  op	  de	  Meester	  Crone	  school.	  De	  school	  
gaat	  dicht.	  Wat	  vinden	  jullie	  leuk	  op	  school?	  
Ik	  vind	  de	  pauze	  het	  leukst.	  En	  rekenen	  en	  gym.	  Ja	  
ik	  vind	  gym	  ook	  leuk,	  en	  de	  pauze.	  Dan	  kun	  je	  
lekker	  buiten	  spelen	  en	  voetballen.	  Wel	  jammer,	  
dat	  de	  school	  dichtgaat.	  Jammer	  dat	  er	  niet	  meer	  
kinderen	  op	  zitten,	  dan	  hadden	  we	  meer	  vrienden	  
kunnen	  hebben.	  We	  kunnen	  de	  school	  hier	  nu	  niet	  
afmaken.	  Als	  hij	  nog	  een	  jaar	  langer	  was	  
opengebleven,	  hadden	  we	  meteen	  naar	  het	  
voortgezet	  onderwijs	  gekund.	  
Weet	  je	  al	  naar	  welke	  school	  jullie	  gaan?	  	  
Ja,	  naar	  de	  Zuid-‐Wester	  in	  Zuidlaren.	  
Zijn	  jullie	  daar	  al	  wezen	  kijken?	  	  
Nee,	  dat	  doen	  we	  na	  de	  vakantie.	  
Jullie	  wonen	  allebei	  in	  Zeegse.	  Wat	  vind	  je	  daar	  leuk	  aan?	  
Het	  is	  een	  leuke	  buurt,	  met	  een	  brink	  waar	  we	  altijd	  voetballen.	  Het	  is	  een	  klein	  
dorpje	  maar	  wel	  heel	  gezellig.	  
Maar	  er	  is	  ook	  vast	  wel	  iets	  wat	  je	  minder	  leuk	  vindt.	  
Ja,	  de	  trekkers	  die	  hier	  rijden.	  Dat	  is	  heel	  gevaarlijk.	  En	  het	  leger	  rijdt	  hier.	  Dat	  is	  
ook	  gevaarlijk;	  dan	  fiets	  je	  hier	  en	  dan	  moet	  je	  aan	  de	  kant	  en	  zo,	  de	  berm	  in.	  
Wat	  doe	  je	  allemaal	  als	  je	  niet	  op	  school	  zit?	  
Soms	  naar	  de	  brink,	  samen	  voetballen,	  spelcomputer,	  lego	  en	  hutten	  bouwen.	  In	  
de	  boom,	  op	  de	  grond	  en	  onder	  de	  grond.	  Wel	  een	  beetje	  gevaarlijk	  soms.	  Jasper,	  
een	  ander	  vriendje	  is	  eruit	  gevallen,	  maar	  dat	  was	  niet	  erg.	  
Wat	  vind	  je	  nog	  meer	  leuk	  in	  Zeegse?	  
De	  buurt	  is	  gezellig,	  hotel,	  restaurant,	  
knus,	  klein.	  En	  het	  Zeegser	  Loopje	  is	  ook	  
leuk.	  Gaan	  we	  in	  spelen	  en	  onze	  hond	  
ook.	  
Wat	  missen	  jullie	  in	  Zeegse?	  
Nou,	  een	  stadion	  of	  een	  bowlingbaan,	  
waar	  je	  met	  familie	  iets	  kunt	  doen.	  	  
Je	  mist	  niet	  meer	  vriendjes?	  
Och,	  we	  hebben	  elkaar	  en	  dat	  is	  genoeg.	  	  
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Wat	  vinden	  jullie	  verder	  leuk	  om	  te	  vertellen?	  
Laatst	  was	  er	  het	  afscheid	  van	  groep	  8.	  Dat	  was	  wel	  leuk,	  maar	  een	  van	  onze	  beste	  
vrienden,	  Jasper,	  ging	  ook	  van	  school.	  Dat	  was	  wel	  jammer.	  
En	  het	  met	  de	  fiets	  crossen	  in	  het	  bos	  is	  ook	  heel	  leuk.	  De	  natuur	  hier	  is	  erg	  mooi.	  
En	  ja,	  in	  bomen	  klimmen	  en	  door	  het	  Zeegser	  Loopje	  lopen.	  Laatst	  hebben	  we	  daar	  
een	  wieldop	  gevonden.	  Het	  paasvuur	  is	  natuurlijk	  ook	  erg	  leuk.	  	  Daar	  kunnen	  we	  op	  
klimmen,	  hutten	  in	  maken	  en	  ernaast.	  Dat	  gaan	  we	  vast	  weer	  doen.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Vernielingen	  in	  het	  bos! 
Aly	  Drijfhamer	  
	  
Het	  is	  heerlijk	  om	  te	  wandelen	  in	  ons	  mooie	  5-‐sterren	  natuurgebied.	  Ik	  ben	  erg	  blij	  
dat	  ik	  hier	  woon	  en	  geniet	  er	  dan	  ook	  met	  volle	  teugen	  van.	  De	  laatste	  jaren	  echter	  
begin	  ik	  mij	  steeds	  meer	  te	  ergeren	  aan	  de	  activiteiten	  van	  Staatsbosbeheer.	  De	  
natuurgebieden	  staan	  inmiddels	  vol	  met	  oranje	  bordjes	  met	  indringende	  teksten	  
met	  van	  alles	  wat	  niet	  mag.	  Het	  was	  altijd	  fijn	  om	  lange	  wandelingen	  met	  de	  
honden	  te	  maken,	  maar	  inmiddels	  is	  dat	  een	  zenuwslopende	  inspanning	  geworden.	  
De	  hond	  mag	  tegenwoordig	  alleen	  nog	  aan	  de	  lijn	  lopen	  en	  ook	  alleen	  maar	  op	  het	  
pad.	  Genieten	  is	  er	  niet	  meer	  bij	  voor	  zowel	  mens	  als	  hond.	  
Mountainbiken	  mag	  wel,	  ondanks	  het	  feit	  dat	  deze	  mensen	  overal	  door	  heen	  
scheuren,	  iedereen	  laten	  schrikken	  en	  op	  een	  verschrikkelijke	  manier	  de	  mooie	  
bospaden	  vernielen.	  Ik	  moet	  zeggen	  dat	  een	  hond	  minder	  schade	  aanricht!	  	  
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Het	  is	  bijna	  niet	  meer	  mogelijk	  om	  normaal	  over	  de	  mooie	  kleine	  paadjes	  te	  lopen.	  
Die	  zijn	  allemaal	  kapot	  gereden.	  Omdat	  ze	  zelf	  schijnbaar	  ook	  liever	  niet	  door	  de	  
modder	  rijden,	  worden	  die	  paadjes	  ook	  steeds	  groter	  gemaakt,	  omdat	  steeds	  om	  
de	  beschadigde	  plekken	  wordt	  heengereden.	  
Maar	  Staatsbosbeheer	  kan	  er	  ook	  wat	  van.	  Moet	  er	  gemaaid	  worden,	  dan	  zijn	  de	  
paden	  vaak	  niet	  meer	  beloopbaar	  vanwege	  gebruik	  van	  zware	  machines.	  De	  
boswachters	  schromen	  ook	  niet	  om	  met	  hun	  zware	  4-‐wiel	  aangedreven	  auto’s	  
grove,	  diepe	  sporen	  achter	  te	  laten,	  alleen	  omdat	  men	  het	  nodig	  vindt	  om	  zo	  
bekeuringen	  uit	  te	  kunnen	  delen	  aan	  mensen	  die	  hun	  hond	  toevallig	  los	  hebben	  
lopen.	  Wanneer	  er	  ’s	  nachts	  gestroopt	  wordt,	  is	  Staatsbosbeheer	  niet	  te	  vinden.	  
Ook	  krijg	  ik	  tranen	  in	  de	  ogen	  als	  ik	  zie	  wat	  er	  gekapt	  wordt.	  Natuurlijk	  moet	  het	  
bos	  onderhouden	  worden,	  maar	  waarom	  prachtige	  3-‐stoel-‐berken	  en	  mooie	  eiken	  
gekapt	  worden	  voor	  een	  doorkijkje,	  gaat	  mij	  toch	  echt	  te	  ver.	  Voor	  het	  Molenveld	  
werd	  een	  plan	  opgesteld	  door	  Staatsbosbeheer	  om	  de	  Jeneverbessen	  mooier	  uit	  te	  
laten	  komen.	  Alles	  er	  omheen	  werd	  gekapt!	  Resultaat?	  Alle	  jeneverbessen	  zijn	  uit	  
elkaar	  gewaaid	  en	  doodgegaan,	  omdat	  ze	  geen	  bescherming	  meer	  hadden.	  Plan	  
mislukt!	  
Sinds	  de	  schapen	  met	  regelmaat	  aan	  het	  Siepelveen	  lopen	  is	  het	  niet	  veel	  beter	  
geworden.	  Ik	  heb	  nog	  nooit	  zoveel	  gras	  tussen	  de	  heide	  gezien	  als	  afgelopen	  zomer	  
en	  we	  hebben	  toch	  wel	  vaker	  natte	  zomers	  gehad.	  	  
Heide	  doet	  het	  goed	  op	  schrale,	  arme	  grond,	  maar	  als	  er	  zoveel	  schapen	  lopen,	  dan	  
wordt	  alles	  te	  veel	  bemest.	  Van	  dorpsbewoners	  die	  hier	  hun	  hele	  leven	  al	  wonen,	  
heb	  ik	  gehoord	  dat	  er	  vroeger	  nooit	  schapen	  liepen	  en	  de	  heide	  er	  altijd	  prachtig	  
uit	  zag.	  Als	  de	  schapen	  geweest	  zijn,	  ligt	  alles	  onder	  de	  stront.	  Het	  is	  dan	  geen	  
pretje	  om	  daar	  te	  wandelen.	  	  
Kinderen	  kunnen	  niet	  meer	  in	  het	  zand	  spelen	  en	  er	  is	  groot	  gevaar	  voor	  teken,	  
want	  schapen	  hebben	  teken	  bij	  zich	  met	  de	  Ziekte	  van	  Lyme.	  De	  schapen	  zouden	  
ook	  de	  vogelkers	  opeten.	  Nou,	  zelfs	  de	  schaapsherder	  moest	  toegeven	  dat	  dit	  niet	  
het	  geval	  is.	  Schapen	  houden	  niet	  van	  vogelkers	  en	  als	  ze	  het	  eten	  op	  een	  nuchtere	  
maag,	  dan	  kunnen	  ze	  er	  zelfs	  dood	  aan	  gaan.	  Als	  de	  mens	  teveel	  ingrijpt	  in	  de	  
natuur,	  dan	  klopt	  het	  natuurcirkeltje	  niet	  meer.	  
Ik	  zeg	  hierbij,	  Staatsbosbeheer,	  laat	  de	  natuur	  een	  beetje	  met	  rust.	  Verander	  alles	  
niet	  in	  parkjes,	  kap	  de	  mooie	  bomen	  niet	  voor	  een	  doorkijkje	  en	  als	  er	  af	  en	  toe	  een	  
loslopende	  hond	  loopt,	  knijp	  dan	  eens	  een	  oogje	  dicht.	  We	  willen	  allemaal	  graag	  
van	  het	  bos	  genieten!	  
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NOG	  GEEN	  LID?	  
	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  
Zeegse	  steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  
praten	  en	  beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  
dan	  uw	  lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  
giro	  1221216	  t.n.v.	  Vereniging	  
Dorpsbelangen	  Zeegse	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  
het	  eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
	  
 

 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Bestuursleden	  
Jan	  Helder	  	   	   tel.:	  541973	  
Erik	  Nieswaag	  	   	   tel.:	  543696	  
Corry	  Veenstra	  	   	   tel.:	  580910	  
Janny	  Pepping	  	   	   tel.:	  302020	  
	  
Taakverdeling:	  

• Feestcommissie:	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Jacob	  Oeben,	  Henriëtte	  Martens,	  Stien	  Veenstra	  

• Historische	  commissie:	  	  
Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  Arends,	  Wietse	  
Homan,	  Janny	  Pepping	  

• Verkeerscommissie:	  	  
Jan	  Sikkema,	  Jan	  Helder,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Janny	  Pepping	  

• Schouwencommissie:	  Jan	  Helder,	  Klaas	  Hooijer	  
• Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  

	  
	  
	  
	  
	  

 

 


